

有關「中一自行分配學位」面試安排
(2022 年 9 月入學)

鑑於 2019 冠狀病毒病的疫情，原定於 2022 年 3 月 5 日（星期六）舉行的「中一自行分配學位」面試將改於網上進行，所有考生須於 2022 年 2 月 26 日（星期六）出席網上「Zoom 連結測試日」。詳情如下：

一、面試安排

面試日期	2022 年 3 月 5 日（星期六）
面試時間	本校將於 2022 年 2 月 21 日(星期一)發送電郵通知
面試形式	在網上以 Zoom 進行
面試內容	1.以中文及英文回答問題 2.朗讀英文篇章
受惡劣天氣影響之安排	倘若面試當天天氣惡劣，教育局宣佈所有學校停課，面試將順延至 2022 年 3 月 12 日（星期六）舉行，面試時間及其他安排不變。詳情可留意本校網頁。

二、Zoom 連結測試日

測試日期	2022 年 2 月 26 日（星期六）
測試時間	本校將於 2022 年 2 月 21 日（星期一）發送電郵通知
測試形式	在網上以 Zoom 進行
連結測試內容	1.測試連結是否正常 2.測試視像鏡頭和音訊是否正常

三、實時網上面試守則

1. 考生須按獲編配的面試時間及 Zoom 連結資料，準時登入網上面試試場，等候點名及面試。
2. 考生須確保網絡、視訊及音訊正常運作，如面試期間出現連線問題，請盡快重新連接。
3. 學生須獨立參加面試，不得由任何人士陪同；面試老師有權要求考生移動鏡頭，以確保沒有其他人士在場。
4. 面試期間，考生須遵守以下規則：
 - (1) 保持開啟視像鏡頭及音訊。
 - (2) 不可使用虛擬背景。

- (3) 除面試老師外，不可與任何人士交談或透過其他裝置與外間通訊。如有發現，有機會被取消申請資格。
- (4) 為保障師生的私隱，考生不可利用任何設備進行截圖、拍攝、錄影或錄音。

如有任何疑問，歡迎致電本校向張玉聲老師或盧嘉豪老師查詢(電話：24478123)。

十八鄉鄉事委員會公益社中學學務組
二零二二年二月七日

Interview Arrangements for Secondary One Discretionary Place
(For Admission in September 2022)

Due to Covid-19, the admission interview will be conducted online via Zoom on **5th March 2022 (Saturday)**. The Zoom connection test will be conducted on **26th February 2022 (Saturday)**. Details are as follows.

A. Interview:

Date	5 – 3 – 2022 (Saturday)
Time	Applicants will be notified of the interview details via email on 21st February 2022 (Monday) .
Mode of Interview	via Zoom
Format	Applicants will answer questions in Cantonese and English and read aloud in English.
Adverse weather arrangements	If the EDB announces that all schools are to be closed on the date of the interview due to adverse weather conditions, the interview will be postponed to 【12th March 2022 (Saturday)】 with the time and other arrangements remaining unchanged. For further details, please visit the school website.

B. The Zoom connection test:

Date	26 – 2 – 2022 (Saturday)
Time	Applicants will be notified of the interview details via email on 21st February 2022 (Monday) .
Zoom link	via Zoom
Format	Testing the Zoom link, video and audio equipment

C. Guidelines for online admission interviews:

1. Candidates should click the provided Zoom link at the assigned schedule to enter the interview room. Please wait patiently for your turn.
2. Candidates should ensure that the internet connection is stable, and their devices' audio and video functions are working. If they lose internet connection or encounter technical issues during the interview, they should try to reconnect to Zoom at once.
3. All candidates must attend the online interview alone. To ensure this, interviewers may do a room check through the web cameras and request the candidates to adjust the position of their

cameras.

4. During the Zoom interview, candidates should:
 - (1) turn on both web camera and microphone.
 - (2) turn off virtual image background.
 - (3) not communicate or attempt to communicate with anyone except with the interviewers.
Candidates who violate the rules will be disqualified.
 - (4) not photograph, screen-capture, record or tape the Zoom interview to protect the privacy of both candidates and teachers.

If you have any questions, please contact Ms. Cheung Yuk Sing or Mr. Lo Ka Ho at 24478123.